
ΝΑΚΗ vs ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΥ

Παράπονα εξέφρασε στα ερτζιανά και στον Βαγγέλη Γκιάτα η Πρόεδρος της Δημοτικής 
Κοινότητας Καλαμπάκας Σμα
ρώ Νάκη
, γιατί, όπως είπε, δεν κλήθηκε να συμμετάσχει στη συνάντηση της Δημοτικής αρχής με
επαγγελματικούς φορείς της πόλης, για σοβαρά θέματα  όπως το κυκλοφοριακό, ο έλεγχος
της στάθμευσης κ. α.      

Δήλωσε ακόμα, στο AntilogosNews ότι  είναι πολύ θυμωμένη και με αυτού του είδους τις
ενέργειες δεν πάει ο τόπος μπροστά.

  

«Αν είναι να μην καλούμαι σε θέματα μείζονος θέματος σημασίας, ας μείνω στο σπίτι μου
και θα προσφέρω από κει για το καλό της πόλης.»

  

Πιστεύουμε ότι θα υπάρξει συνέχεια επί του θέματος.
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